
 

 
 
Verslag van de vergadering 26 november 2024 (teams)  

Aanwezig: Ronald van Huizen (voorzitter/secretaris) 
  Anton Raven (waarnemend voorzitter/secretaris) 
  Tanja Raven (penningmeester) 
  Olaf Nederpelt 
Afwezig: Astrid van den Berg  
   

 
 
1. Opening en Mededelingen 

• Er is beperkte tijd beschikbaar (1 uur), mede vanwege de limieten van Teams. 

2. Vaststellen van de Agenda 

3. Verslag van 24 oktober 

• De eerder ingebrachte casus is nog steeds niet naar tevredenheid afgehandeld. 
De raad is zeer teleurgesteld over de manier waarop een eenvoudige casus is 

behandeld. 

• De cliëntenraad maakt zich zorgen over de afhandeling van eenvoudige 

aanvragen en aanpassingen. 

• Er is een plan nodig om meer inzicht te verkrijgen in het proces rondom Wmo-

aanvragen. 

• Astrid is voorlopig niet aanwezig. 

4. Actielijst/Post 

5. Planning en Begroting 2024/2025 

• De planning voor 2025 wordt goedgekeurd, mits alle vergaderingen met twee 

dagen worden verschoven (naar de donderdag). Ronald zal bij enkele 

vergaderingen alleen online aanwezig zijn. 

• De begroting voor 2025 wordt goedgekeurd, maar dient mogelijk aangepast te 
worden voor inflatie. Tanja vult de daadwerkelijk bestede bedragen voor 2024 

nader in. 

  



 

 

6. Jeugdzorg/Jeugdhulp (vervolg van 24 oktober) 

• Thema: De eerste 1000 dagen (zie actieprogramma). 
Operationeel blijft dit onderwerp onduidelijk. In 2025 wordt dit verder op de 

agenda gezet en besproken met Incluzio. 

• We wachten nog op de evaluaties die door Jacqueline zijn toegezegd. 

• Een presentatie vanuit INHK wordt ingepland (nadere informatie volgt). 

• Olaf coördineert dit onderwerp. 

• Tanja stelt voor om een wijkteammedewerker, die keukentafelgesprekken 

voert, uit te nodigen. Dit wordt geregeld. 

7. Uitnodigingen voor Informatiesessies 

• Wie, wat en wanneer nog nader te bepalen. 

8. Volgende Vergaderingen 

• 10 december 2024: Presentatie RvC om 16:00 uur. 

• 23 januari 2025: Reguliere vergadering om 10:30 uur in de Meerbaak. 

9. Rondvraag 

• Olaf: Zijn er ontwikkelingen met betrekking tot de ambtelijk secretaris en/of 

nieuwe leden? 

Antwoord: Nee. 

10. Sluiting 


